
Nye kommundelsråd 2024-07-16 

Plats: Näverbyn, Stenberga 

Närvarande: Thomas Thylen, Tor-Erik Ryden, Richard Johansson, Kjell Sandahl, Anneli Thylen 

Öppnande 
Thomas öppnade mötet 

Justerare 
Till justerare valdes Thor-Erik Ryden och Kjell Sandahl 

Landsbygdspengarna 
De olika datumen för fördelning av pengarna gicks igenom och hur processen ska gå till 
diskuterades.  
Richard har pratat med Skiröborna om vad som gäller så de ska komma med förslag innan den 
31 augusti.  
Stenberga Thor-Erik har en fundering över att fiskevårdsföreningen att söka för att göra en brygga 
för att förtöja båtar vid och för att lättar kunna gå i och ur båtarna. Aktivitetsyta bakom affären för 
fotboll, brännboll mm och en grillplats.  
Nye: lekplatsen kan vara något för Byalaget att söka för Kjell ska stöta på Angelica att fixa det. Vi 
ska nog fixa till ett föreningsmöte i början av augusti. 
Näshult: kommer att komma in troligen på en grillplats vid paviljongen vid badet.  
Farstorp: föreningsmässigt så är det samma som Nye så det får gå under det.  

Äldreboende 
Vi får ha beredskap för tongångarna är att Näverbyn och Emmagården är de som ska läggas ner 
nästa gång som det ska skäras i äldrevården.  

Stenbergabutiken 
Frågan är hur det ska gå när det ska bli generationsskifte i Stenbergabutiken, för lönsamheten är 
ju inte jättebra, men de får väl betalt för sitt arbete.  

Skirö förskola är räddad för denna gången. 

Smålands Trädgård: Kval till SM i utomhusmatlagning sker den 29 september vid Stenberga 
butiken.  

Övriga frågor 
 

Nästa möte  
Vecka 37-38 i samråd med Kommunen, Richard tar hand om det. 


